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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Ing. Kolesár: 
Všimol som si na webe mesta zverejnené zmluvy o poskytnutí  dotácií na športové činnosti. 
Ide o dotácie, ktoré sú, kde sumy sú žiadané do 3000 € a zmluvy sú uzatvárané tak, že 
predmet zmluvy je vymedzený, predmetom tejto zmluvy je poskytnutie finančných 
prostriedkov dotácie v intenciách žiadosti, príloha č. 1, podanej dňa toho a toho, pod číslom 
záznamu to a to. Nie je podstatné, kto žiadal, podstatné je, že predmet zmluvy je vymedzený 
slovami „v intenciách žiadosti podľa prílohy č. 1“. Našiel som jednu takú žiadosť, alebo jeden 
taký prípad, alebo vybral som taký jeden prípad, lebo takých som našiel viac, kde požadovaná 
výška dotácie je 1000 € a zmluva je podpísaná na 500 €. Tá žiadosť obsahuje niekoľko 
položiek, na ktoré žiadateľ žiada príspevok, ale ako teraz treba rozumieť tomu, že v intenciách 
žiadosti, ako bude vyúčtovaná takáto dotácia, keď žiadateľ žiada na päť rôznych položiek 
1000 €, vy ste mu pán primátor v rámci svojich právomocí, ktoré nespochybňujem, podpísali 
zmluvu na 500 €, ale čo má teraz, každú z tých žiadaných položiek krátiť pomerne, alebo 
vyberie si podľa ľubovôle len niektoré položky, aby vyčerpal tých 500 €, aký bude postup pri 
tomto vyúčtovaní, lebo predmet zmluvy je určený v intenciách žiadosti. Čo máme očakávať 
pri vyúčtovaní, ako sa bude postupovať? 
 
PhDr. Čižmár: 
Ak žiadateľ nevie, ako má postupovať, tak nech kontaktuje mestský úrad.  
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, trváte na tejto odpovedi? Ja sa vás pýtam, ako bude mesto postupovať. Je niečo 
nelegitímne na tejto otázke?  
 
PhDr. Čižmár: 
Nie je nič nelegitímne. 
 
Ing. Kolesár: 
No, tak mi odpovedzte prosím.  
 
PhDr. Čižmár: 
Tak bude postupovať tak, že vyúčtuje sumu, ktorá mu bola poskytnutá. To znamená 500 €, 
ktorá mu bola poskytnutá za mesto Trebišov.  
 
Ing. Kolesár: 
Tak áno, keď mu bola poskytnutá. Pán primátor, má tam dať, alebo môže tam dať všetky 
položky, ale niektorú krátiť, alebo neuvedie všetky položky, alebo je to na jeho ľubovôli? 
Môže si vybrať, keď má, aby som bol konkrétny, keď v jeho žiadosti je uvedené, letné 
stretnutie, podpora detí zo sociálne slabších rodín, deň detí a ešte čokoľvek ďalšie. Môže si 
vybrať, na ktorú z týchto akcií použije akú sumu? Alebo musí zorganizovať aj deň detí, aj 
podporu zo sociálne slabších rodín, aj ja neviem ešte letné stretnutie, ako sa bude postupovať? 
To ma zaujíma. Je niečo čudné na tejto otázke? 
 
 



Ing. Duč: 
Tak treba vlastne poznamenať tri body. Prvý bod je ten, že zákon o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy hovorí o tom, alebo nevymedzuje to tam exaktne, že žiadateľ má právny 
nárok na žiadanú dotáciu. Ako ste správne poznamenali, je to v kompetencii pána primátora. 
Tým, že tam dáva druhý bod, ten zoznam aktivít, alebo zoznam vecí, ktoré chce zakúpiť? 
K tej požadovanej dotácie, tak presne podľa tohto zoznamu má postupovať. Ale či to bude 
krátiť, alebo kúpi niečo menej, ako deklaroval, tak to je už na jeho zvážení. Vždy bude pri 
zúčtovaní finančnej dotácie na konci roka dokladať len doklady do výšky sumy, ktorá mu 
bola poskytnutá prostredníctvom tej dotácie. A tretí bod, nemám pocit, že ani v minulosti sa 
všetkým vychádzalo presne do tej sumy, ktorá bola požadovaná. Vždy o tom rozhodne 
zastupiteľstvo, resp. primátor.  
  
Ing. Kolesár: 
No, dovoľte mi zareagovať, spochybňoval som právomoc primátora podpísať takú zmluvu? 
Spochybňoval som pán Duč to, že dostali menej, než žiadali? Tak, načo tento dôvetok.  
 
Ing. Duč: 
Tak, ja nerozumiem teraz, čo spochybňujete vlastne. 
 
Ing. Kolesár: 
Spochybňujem to, že zmluva sa odvoláva na žiadosť, žiadosť žiada 1000 € na päť aktivít, tak 
sa predsa pýtam, že či musí vykonať a dostane 500 €, tak či musí vykonať päť aktivít 
pomerne krátených, alebo stačí, keď vykoná jednu z tých piatich aktivít a minie všetkých 500. 
 
Ing. Duč: 
Stačí, samozrejme. 
 
Ing. Kolesár: 
No, tak odpovedali ste mi, ďakujem za odpoveď. 
 
Ing. Duč: 
Účel je dodržaný, suma je dodržaná, všetko OK.  
 
Ing. Kolesár: 
Je to úplne na ľubovôli toho žiadateľa, o to mi ide.  
 
Ing. Duč: 
Samozrejme. 
 
Ing. Kolesár: 
Áno, dobre, čiže nechávame to na ľubovôli žiadateľa.  
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 


